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内容概要

11篇作品反映了生活在21世纪的中国人所经历的青春岁月。
作品主人公的身份形形色色，所处的生活时代与环境也各有不同，但他们所处的青春世界却有着很多
共同的特质。
青春的世界总是充满了很多的的理想主义和无节制的青春意想，单纯而复杂，成长的过程亦充满了残
酷（如《阿瑶》、《梅雨》、《打铁打铁》、《河滩上的尸体》等），青春期所具有的特殊情感历程
（如《我疼》、《碎玻璃》、《在明孝陵乘凉》等），以及错过的青春岁月所烙下的深深地印迹（如
《打火机》、《吉诺的跳马》、《葡萄藤下的女人》、《裸夏》等）。
作品风格或冷峻、凌厉；或委婉、细腻；或现实客观，或赋予戏剧性。
 11篇作品在不同的年份都曾入选当年的小说排名榜，也获得过不同的奖项。
作者除了一个是60年代出生，其他都是70、80年代出生，其中三个是80后。
新生代作家对“青春”主题有着更为鲜活的理解，作品也更具有“当下性”。
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编辑推荐

　　The early works of a writer mostly focus on themes of youth，because youth is the kindling of a person's
spiritual fire.The tales of youth in literary works shed light on the passions and experiences of a generation.So some
youth texts are not only literature.but also become interior portrayals of a generation.　　Xie Youshun　
　Splinters of glass gleam in our memories of more youthful times.flashing back vibrant hues of red，white and
black，green，purple，blue，and yellow.Each time we fumbled about in youth，it also hurt.Yet wordless
treasure lies beneath theose piles of glinting glass，awaiting expression and discovery.Nostalgically we recall our
days of youth，as these powerful stories sensitively record younger days，earlier pain and blemishes washed
by"spring rains"and time，to become deeply moving memories in our hearts.　　Huang Jiwei　　The short
stories selected in this book amply reflect the latest trends in Chinese literature，featuring the great changes in
China midst a globalizing world as well.　　Zhand Yiwu
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